
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 10/2019  

konaného dne 12. 12. 2019 
 
Přítomni: 

1. Vladimír Malý 8. Petr Piáček 

2. Pavel Štefan 9. Josef Mach 

3. Libor Joukl 10. Eva Dlouhá 

4. Dalibor Pituch 11. Jaroslav Jirků 

5. Josef Jambor 12. Pavel Šabata 

6. Zdeněk Kenovský 13. Hana Strnadová (tajemnice) 

7. Aleš Kratina (předseda)  

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Vladimír Černý (místopředseda) 3. Milan Vlček 

2. Alena Malá   

 
Hosté: 

1. Jan Hyliš (člen Rady Kraje Vysočina) 

2. Pavel Bartoš (KrÚ, odbor dopravy a silničního hospodářství) 

3. Jiří Antonů (RROS KV) 
 
Program: 
 

1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu; 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání; 

3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství; 

4. Projekt Veřejná doprava Vysočiny – shrnutí aktuálního stavu; 

5. Plán činnosti komise na rok 2020; 

6. Různé; 

7. Závěr. 

 
1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu 
Aleš Kratina, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl přítomnými členy schválen. K zápisu z minulého 
jednání nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Usnesení 009/09/2019/DK Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje pokračovat 
s přípravnými pracemi na rekonstrukci stavebních objektů přiléhajících ke komunikační síti 
u Jaderné elektrárny Dukovany tak, aby došlo ke zlepšení dopravního napojení.  
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Usnesení 010/09/2019/DK Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje akceptovat 
obnovu vozby na trati 238 realizovanou Pardubickým krajem s předpokládaným dopadem do 
rozpočtu Kraje Vysočina. 
 
 
3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Hana Strnadová předložila následující informace: 

- vývoj ohledně žádosti obce Rudíkov; 
- registrace 7 projektů do 91. výzvy IROP; 
- vyhlášení 95. výzvy IROP v příštím roce; 
- bylo provedeno zúčtování se SFDI; 
- program Bezpečná silnice 2020 – alokace 1,5 mil. Kč. 

 
V následné diskusi bylo řešeno nové rozpočtové období a dotační možnosti po roce 2021, JV 
obchvat Jihlavy a Centrální dopravní terminál Jihlava. 
 
Aleš Kratina zmínil, že by byl rád, kdyby došlo k opravě komunikace II/399 v úseku Náměšť nad 
Oslavou – dálnice D1.  
Dále informoval členy komise, že v případě příznivého počasí bude po březnovém zasedání 
dopravní komise připravena prohlídka stavby obchvatu Velkého Beranova.  
 
Na zasedání se dostavil člen komise Libor Joukl. 
 
 
4. Projekt Veřejná doprava Vysočiny – shrnutí aktuálního stavu 
Pavel Bartoš podal následující informace: 

- pohovořil o doručených peticích a stížnostech vyvolaných návrhem nového jízdního řádu, 
který začne platit od 15. 12. 2019 – nejvíce stížností bylo doručeno na dopravcem 
zrušenou linku 340802 Dačice – Moravské Budějovice – Jemnice – Brno; jedná se 
o linku, na kterou Kraj Vysočina jako jediný ze tří krajů přispívá. 

 
Aleš Kratina vyjádřil politování, že SŽDC doposud nedokončila rekonstrukci železniční stanice 
v Třebíči. 
 
Úkol: na uložiště dopravní komise vložit linkové jízdní řády autobusů (ve formátu PDF). 
 
Následovala diskuse o financování ostatní dopravní obslužnosti a zaměstnanecké dopravě. 
 
 
5. Plán činnosti komise na rok 2020 
Členové komise obdrželi s předstihem návrh plánu činnosti komise na rok 2020. 
 
Aleš Kratina uvedl, že předložený plán činnosti je připraven ve stejné struktuře jako pro rok 
2019, s ohledem na podzimní volby do krajských zastupitelstev. V případě potřeby může být 
v průběhu roku plán činnosti doplněn o aktuální úkoly a problémy. 
 
Usnesení 011/10/2019/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
schvaluje 
Plán činnosti Dopravní komise Rady Kraje Vysočina na rok 2020. 
Usnesení bylo přijato 12 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
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6. Různé 
Hana Strnadová sdělila, že na uložiště dopravní komise byl vložen schválený rozpočet kraje na 
rok 2020, kapitola Doprava a skutečnost příloh rozpočtu, stavebních akcí za letošní rok.  
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na 16. ledna 2020, od 13.00 hodin, v sídle Krajského 
úřadu Kraje Vysočina, Žižkova 57. 
 
 
7. Závěr 
Aleš Kratina poděkoval přítomným členům a hostům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
Aleš Kratina 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Dana Vrábelová dne 16. 12. 2019. 


